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國立暨南國際大學新興產業策略與發展博士學位學程 

學科考試要點 

103年 10月 29日 103學年度第 2次院務會議通過 

105年 6月 8日 104學年度第 5次院務會議通過 

106年 1月 25日 105學年度第 4次院務會議通過 

106年 6月 6日 105學年度第 6次院務會議通過 

106年 9月 18日 106學年度第 1次院務會議通過 

107年 3月 13日 106學年度第 5次院務會議通過 

107年 12月 12日 107學年度第 1次學程會議修訂 

108年 1月 3日 107學年度第 4次院務會議通過 

112年 5月 22日 111學年度第 5次學程會議修訂 

112年 9月 14日 112學年度第 1次院務會議通過 

 

第一點 依據新興產業策略與發展博士學位學程修業規則第四條第一項第三款及

第四條第二項第三款之相關規定擬訂本要點。 

第二點 本學位學程各分組學生，應依照下列規定，完成學科考試： 

一、學科考應於申請學位考試前一學期完成。學科考試舉行時間，第一學期

為十一月，第二學期為四月，研究生需於學期課程加退選截止日前提出

申請，方能參加該學期學科考試。 

二、學科考必考科目為研究生已修習必修科目擇一科、選考科目限組內課

程，惟研討及專題性質之課程不含在內；該學期學科考可考試科目，需

以本學程公告之「各組必考及選考科目一覽表」為主。 

三、必考及選考科目之命題老師，由本學程主任敦聘該科授課老師 1至 2 位

參與命題閱卷；於二週內閱卷完畢後，計算平均成績，以 70分為及格。 

第三點 學生在學科考試答案內容中，若有任何明示或暗示身份者，該科考試以

不及格論。 

第四點 本要點應經新興產業策略與發展博士學位學程會議通過，並送院務會議

備查後實施。 
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Ph.D. Program in Emerging Industry Strategy and Development, National Jinan 

International University (NJIU) 

Essentials of Subject Examinations 

 
103年 10月 29日 103學年度第 2次院務會議通過 

105年 6月 8日 104學年度第 5次院務會議通過 

106年 1月 25日 105學年度第 4次院務會議通過 

106年 6月 6日 105學年度第 6次院務會議通過 

106年 9月 18日 106學年度第 1次院務會議通過 

107年 3月 13日 106學年度第 5次院務會議通過 

107年 12月 12日 107學年度第 1次學程會議修訂 

108年 1月 3日 107學年度第 4次院務會議通過 

112年 5月 22日 111學年度第 5次學程會議修訂 

112年 9月 14日 112學年度第 1次院務會議通過 

 

This program is based on Article 4, Section 1, Paragraph 3 and Article 4, Section 2, 

Paragraph 3 of the Doctoral Program in Emerging Industry Strategy and 

Development. 

Students in all groups of the degree program should complete the subject 

examinations according to the following regulations: 

1. Course examinations must be completed in the semester before registration 

for degree examinations. Examinations will be held in November for the first 

semester and April for the second semester, and graduate students must apply 

for examinations before the deadline for withdrawal from the semester 

program. 

2. The compulsory courses for examination are the subjects that graduate 

students have studied in the compulsory subjects, and the elective courses are 

limited to the subject in the group, except for the courses of research and 

special topics courses. The subjects that can be examined in the semester 

examination should be based on the "List of Compulsory and Elective 

Subjects in Each Group" announced in the program. 

3. The Director of this program will appoint one or two teachers from each 

compulsory and elective subject to participate in the marking of the 

examination papers. After the papers have been marked within two weeks, 

the average grade will be calculated, and a grade of 70 is the minimum 

passing grade.  

Students who have any explicit or implicit identity in the answers of the subject 

examination will be considered as failed the subject examination. 

This summary should be approved by the Doctoral Program in Emerging Industry 

Strategy and Development and submitted to the Academic Affairs Council for review 

and implementation. 


